

# Chinese Government Scholarships- Chinese University Program

The " Chinese Government Scholarships-Chinese University Program" is a full scholarship provided by Chinese Government for provincial education administrations and some Chinese universities in some provinces and autonomous regions in China. It is used by some Chinese universities to directly select and recruit outstanding foreign young students to study for graduate degrees in China.

## **I. Scholarship Category, Duration and Language of Instruction**

1. The program is only open for application of Doctor' s degree.

2.The language of instruction is generally Chinese. Henan University can provide English teaching for some majors. Please see the attached document for further information.

Language proficiency for Chinese-taught programs:

At least HSK level 4.

Language proficiency for English-taught programs:

1) English as mother tongue or official language

2) For non-English native speakers, they should acquire the following language certificate:

Band 6.5 or higher in IELTS, or 86 or higher in TOEFL iBT(Internet Based Test).

3.The duration of the scholarship is the length of study determined at the time of admission, including the duration of professional study and Chinese tutoring. Normally, Chinese tutoring lasts for one year, and professional study lasts for four years, and the length of study in principle will not be extended.

## **II. Scholarship Content**

1. Provide tuition fees;
2. Provide free on-campus double-room accommodation; accommodation outside campus is paid by students themselves, but they can obtain monthly accommodation subsidy according to Chinese Government Scholarship standard.
3. Provide living allowance;
4. Provide comprehensive medical insurance in China.

## **III. Application procedure and deadline**

Applicants should apply directly to Henan University. Application deadline is planned to be April 30<sup>th</sup>, 2021. Due to the influence of COVID-2019 epidemic, any change will be updated and announced on the website of International School for Chinese Language and Culture, Henan University.

## **IV. Application Conditions**

1. Non-Chinese citizens who are in good health;
2. Education and Age Requirements:

Those who are studying for doctoral degree at Henan University must have a Master' s degree or above, and be under 40 years of age (Based on September 1<sup>st</sup>, 2021).

## **V. Application Process**

From 2021, applicants DO NOT need to send paper-based application document to Henan University, but they must complete the online application on both the Chinese Government Scholarship Online Application System and the Henan University Online Application System, and upload documents according to the requirements.

1. Applicants should log into <https://studyinchina.csc.edu.cn> first, fill in the application information online in Chinese or English, submit and print out the "Chinese Government Scholarship Application Form. After signing the Application Form, applicants should upload it to the designed section .

2. Then, applicants should log on to the online registration system of Henan University <http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do> to complete online application in Chinese or English, and upload corresponding scanned documents according to the application material list of Chinese Government Scholarship. The scanned copy of signed Chinese Government Scholarship Application Form should be uploaded to "Other Attachment" .

Note: Type of study abroad: Type B; Acceptance agency code: 10475.

## **VI. The application Materials**

1. Chinese Government Scholarship Application Form (completed in Chinese or English);

2. Passport (photo page and address page);

3. Notarized highest academic certificate. If the applicant is a student at school, he/she must submit the proof of study issued by school. Documents that are in languages other than Chinese or English must be accompanied by a notarized Chinese or English translation;

4. Transcript. Documents that are in languages other than Chinese or English must be accompanied by a notarized Chinese or English translation;

5. Study and research plan in China (no less than 800 words), written in Chinese or English;

6. Two recommendation letters from two professors or associate professors, written in Chinese or English;

7. A copy of the Foreign Physical Examination Form (applicants keep the original copy), which is printed by the Chinese Health and Quarantine Department and can be downloaded on the CSC website <http://www.csc.edu.cn/laihua> or <http://www.campuschina.org>, must be filled in English. Applicants should strictly inspect the items required in the Foreigner ' s Physical Examination Form. Foreign Physical Examination Forms with missing items, that do not have the photo of the person attached to the Form, do not have stamp on the photo, or is not signed or stamped by the doctor or the hospital is invalid. The examination result is valid for 6 months, the applicant is requested to determine the time for the medical examination.

8. Proof of no criminal record, documents that are in languages other than Chinese or English must be accompanied by a notarized Chinese or English translation;

9. Proof of Chinese or English proficiency.

## **VII. Admission and Notification**

1. The university is responsible for reviewing the application materials, interviewing the candidates, and determining the candidates to be admitted.

2. If candidate is admitted by the China Scholarship Council, he or she can receive Chinese government scholarships to study in China.

3. Each scholarship recipient can only receive one Chinese government scholarship program. For scholarship applicants who are admitted to multiple universities at the same time, the China Scholarship Council only reserves the scholarship qualification for one school.

4. Henan University will send the Admission Letter and the Visa Application Form for Foreign Students Studying in China (JW201 Form) to students.

5. Scholarship recipients cannot change the admission institution, study major and study period after coming to China;

6. Scholarship recipients who are not able to come to China according to the admission period will not be eligible for scholarships.

### **VIII. Contact Information**

Contact: Han Rencheng

Contact number:

0086-0371-22868169

Email:

dwhy@henu.edu.cn

Website:

<http://www.henu.edu.cn/>

Zip code:

475001

Address: 85#, Minglun Street, Kaifeng City, Henan Province

# 中国高校自主招生项目

“中国高校自主招生项目”系中国政府向中国部分省、自治区的省级教育行政部门和部分中国高校提供的全额奖学金，用于部分中国高校直接遴选和招收优秀的外国青年学生来华攻读研究生学位。

## 一、资助类别、授课语言及资助期限

1. 本项目只招收博士研究生；
2. 授课语言一般为汉语，我校对部分专业可提供英语授课；

中文授课专业语言能力要求：

至少达到 HSK4 级水平

英文授课专业语言能力要求：

- (1) 母语或官方语言为英语
- (2) 母语为非英语的申请者：

雅思 6.5 或新托福 86 分以上

3. 奖学金资助期限为录取时确定的学习年限，包括专业学习和汉语补习的期限。汉语补习资助期限一般为 1 年，专业资助期限一般为 4 年，原则上不予延长。

## 二、奖学金内容

1. 提供学费；
2. 提供免费的校内双人间住宿或按照中国政府奖学金资助标准逐月发放住宿补贴；

3. 提供生活费；
4. 提供来华留学生综合医疗保险。

### 三、申请途径和申请截止时间

申请人向我校直接申请；申请截止时间拟定为4月30日，因受新冠肺炎影响，如有调整，会及时在河南大学国际汉学院网站发布调整公告。

### 四、申请条件

1. 非中国籍公民，身体健康；
2. 学历和年龄要求：

来华攻读博士学位者须具有硕士及以上学位，年龄不超过40周岁（以2021年9月1日计）。

### 五、申请流程

2021年起，申请人不必向河南大学邮寄纸质版申请资料，但必须同时完成“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”和“河南大学国际学生在线服务系统”在线申请，并上传符合要求的文件资料。

1. 登录“中国政府奖学金来华留学管理信息系统”

(<https://studyinchina.csc.edu.cn>)，以中文或英文完成在线申请（留学项目种类：B类；受理机构编码：10475），打印出《中国政府奖学金申请表》并经本人签字后，上传至指定区域。

2. 登录“河南大学国际学生在线服务系统”

(<http://applyonline.henu.edu.cn/member/login.do>) 以中文或

英文完成在线申请，并按照中国政府奖学金“申请材料”清单的要求上传相应的扫描件，其中把经本人签字的《中国政府奖学金申请表》扫描上传到系统中的“其它附件”位置。

## 六、申请材料清单

1. 《中国政府奖学金申请表》（中文或英文填写）；
2. 护照（照片页和地址页）；
3. 经公证的最高学历证明。如申请人为在校学生，须另外提交本人就读学校出具的在学证明。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文；
4. 学习成绩单，中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文；
5. 来华学习和研究计划（不少于800字），用中文或英文书写；
6. 两名教授或副教授的推荐信，用中文或英文书写；
7. 《外国人体格检查表》复印件（原件自行保存），须用英文填写。申请人应严格按照《外国人体格检查表》中要求的项目进行检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查表》无效。鉴于检查结果有效期为6个月，请申请人据此确定本人进行体检的时间；
8. 无犯罪记录证明，中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文，通常应为提交申请之日前6个月以内的证明文件；
9. 汉语或英语水平证明。



## 七、录取及通知

1. 我校负责审核申请材料和面试，确定拟录取人选。
2. 拟录取人选经国家留学基金委审核合格，即可获得中国政府奖学金资助。
3. 每名奖学金获得者只能获得一个中国政府奖学金项目的资助，对于同时被多所高校录取的奖学金申请人，国家留学基金委仅为其保留一所学校的奖学金资格。
4. 我校将及时向奖学金获得者邮寄《录取通知书》及《外国留学人员来华签证申请表》（JW201表）等相关资料。
5. 奖学金获得者来华后不得变更录取院校、学习专业及学习期限；
6. 不能按录取期限来华学习者，奖学金资格不予保留。

## 八、联系方式

联系人：韩任成

联系电话：0086-371-22868169

Email: [dwhy@henu.edu.cn](mailto:dwhy@henu.edu.cn)

网址: <http://www.henu.edu.cn/>

邮编：475001

地址：河南省开封市明伦街 85 号